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Uspešni prvi koraki
Rdečega križa

»Z delom v organizaciji RK v
krajevni skupnosti Urške Zat-
ler smo naredili šele prve kora-
ke,» je v svojem poročilu pou-
daril tajnik Lojze Golob. »Vse-
ga dela, ki smo ga začeli minu-
lo leto, nismo uspeli opraviti,
ker je polovica aktivistov RK
zapustila delo. V krajevni
skupnosti je preko 6000 prebi-
valcev, konference pa se je
udeležilo le 30 delegatov, kar
je komaj več kot polovica. Zato
bo treba več storiti pri blokov-
nih odborih RK, da bi organi-
zacijo utrdili.« Obtskali so tudi
vse 80-letnike in starejše obča-
ne. Prav tako še ni zajet v orga-
nizactjo podmladek RK, pre-
slaba pa je tudi povezava RK s
CZ, NZ in SLO v krajevni skup-
nosti. Potrebno se bo vključiti
v akcijo »Nič nas ne sme pre-
senetrti* in v vse strukture v
KS, kt se ukvarjajo s socialno
in zdravstveno problematiko
na področju KS. Posebno zah-
valo zasiužijo aktivni člarit RK,
Še posebno pri pripravi fluoro-
grafiranja.

Iz blagajniškega poročila je
bilo razvidno. da so takoj po-
slali 5000,00 din kot pomoč
prebivalcem na potresnem po-
dročju črne gore. Konferenco
je pozdravila tudi predstavnica
občinskega odbora RK Beži-
grad.

V vrste RK bo treba pritegniti
čimveč aktivistov in na različ-
na predavanja privabiti čim
več krajanov. Tov. Gajič je
poudaril, da je po stopniSčih
potrebno utrditi blokovske od-
bore RK. Posebno je aktivna
mladina na Bratovševi plošča-
di 10, kjer so uspešno opraviti
izpite iz znanja prve pomoči
celo cicibani. Konferenco je
pozdravif tudi predsednik KK
SZDL Silvo Čebulj, ki je pou-
daril, da se morajo krajani med
seboj čimbolje spoznati, da
bodo lahko uspešno sodelova-
li. Vn večjih akcijah je potreb-
no delati v vsej krajevni skup-
nosti. Izrazil je upanje in željo
po boljšem sodelovanju med
SZDL in RK v KS. Konferenco
je pozdravil tudi namestnik ko-
mandanta CZ tov. Perič, ki je
povedal, da so prvo pomoč
prebivalcem s potresnega po-
dročja že poslali, sedaj pa je
potrebno organizirati zbiralno
akcijo med prebivalstvom.

Več humanosti bo treba po-
kazati pri zbiralnih akcijah
obleke, papirja, kosovnega
blaga in pri drugih akcijah, ki
jih izvaja RK. Predsednik KO
ZZB NOV tov. šest je poudaril,
da je pri zbiranju pomoči pre-
bivalcem v črni goh potrebno
paziti, da bodo blago dobill
najbolj potrebni.

Kritifino so ocenili delo hiS-
nih svetov In hišnikov pri či-
Sčenju snega v minuli zimi, saj
pred večino stopnišč snega
sploh niso očistili. Ce so se
čiščenja snega že lotili, je to
delo opravilo le nekaj starejših
krajanov, mlajSi starši Soloob-
veznih otrok pa sploh ne. Prav
tako onesnažujejo okolje in
parke največkrat prav otroci in
tiste mamice, ki jih pazijo, na-
mesto da bt otroke že sedaj
navajale na čistost. Veliko smo
govorili o akciji RK za pomoč
prebivalcem Črne gore in za
afriške otroke. vse premalo ati
skoraj nič pa nismo govorili o
pomoči invalidom in ostarelim
občanom ter o zbližanju in po-
vezovanju z ostarelimi občani
v domu za starejše občane za
Bežigradom, je vsvojem poda-
janju poudaril Luka Gatara.

Sprejeli so še program dela
za naslednje leto ter vnesli
spremembe statuta in pravila
RK Urške Zatler. Izvršene so
bile tudi nekatere kadrovske
spremembe. Zaradi bolezni
dosedanjega predsednika so
za novega predsednika izvolili
zdravstveno delavko Marijo Li-
kar.
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